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 ۳ مدال جهانی بر گردن
 »یکتا جمالی«

تسنیم: یکتا جمالی در مسابقات قهرمانی 
نوجوانان جهان در عربستان موفق به کسب سه 
مدال جهانی شد. مسابقات وزنه برداری نوجوانان 
جهان دوشنبه؛  19 مهرماه( در عربستان پیگیری 
شد و یکتا جمالی در دسته 81 کیلوگرم موفق به 
کسب سه مدال شد. این وزنه بردار 16ساله در 
حرکت اول یک ضرب وزنه 86 کیلو را با موفقیت 
بالای سر برد. او در حرکت دوم 90 کیلو را با 
موفقیت مهار کرد و در حالی که وزنه برداران 
مکزیک و گرجستان وزنه های 92 و 91 کیلوگرم 
را مهار کرده بودند، برای اول شدن در یک ضرب 
باید وزنه 93 کیلوگرم را مهار می کرد که نتوانست 
این وزنه را بالای سر ببرد و در یک ضرب سوم 
شد. در حرکت دوضرب، جمالی با موفقیت 
وزنه های 107 و 115 کیلوگرم را بالای سر برد و 
در حرکت سوم نیز در حالی که وزنه 116 کیلوگرم 
را ابتدا انتخاب کرده بود، وزنه انتخابی اش را به 
119 تغییر داد چرا که با رکورد 115 کیلوگرم 
سومی اش قطعی شده بود و برای کسب مدال 
خوشرنگ تر به مهار وزنه سنگین تر احتیاج داشت. 
جمالی وزنه سومش را انداخت و بدین ترتیب 
به مدال نقره دوضرب رسید و با رکورد 205 

کیلوگرم در مجموع نایب قهرمان شد.

خارجازمستطیلسبز

 تاریخ سازی فرانسه 
با فتح لیگ اروپا

تیم ملی فرانسه با قهرمانی در لیگ ملت های 
اروپا موفق به ثبت رکوردی شد که پیش از این 
تیمی آن را نداشت. پیروزی 2 بر یک تیم ملی 
فرانسه مقابل اسپانیا در فینال لیگ ملت های 
اروپا، »خروس ها« را به اولین تیم تاریخ تبدیل 
کرد که سه تورنمنت مهم دنیای فوتبال 
یعنی جام جهانی، جام ملت های اروپا )یورو( 
و لیگ ملت های اروپا فتح کرده است. اولین 
قهرمانی فرانسوی ها در لیگ ملت های اروپا 
در حالی در کارنامه این تیم به ثبت رسید 
که آنها سه سال پیش دومین قهرمانی شان 
در جام جهانی را کسب کردند. این در حالی 
است که تیم ملی فرانسه دو بار هم قهرمان یورو 
شده است. همچنین پیروزی مردان دیدیه .

دشان برابر اسپانیا بیست و پنجمین بازی بدون 
باخت متوالی )بدون احتساب شکست این 
تیم در ضربات پنالتی بازی مقابل سوئیس در 
مرحله یک هشتم نهایی یورو 2020( آنها بود 
که دومین روند طولانی شکست ناپذیری در 
تاریخ این تیم پس از 27 بازی بدون باخت شان 
در فاصله سال های 1994 تا 1999 محسوب 

می شود.
 

دیـــدگــاه

تیم ملی فوتبال کشورمان برابر تیم ملی کره جنوبی در 
مسابقات انتخابی جام جهانی 2022 قطر به میدان خواهد 
رفت. بازی با تیم ملی کره جنوبی تعیین کننده است به دلیل 
اینکه برد ملی پوشان مسیر را برای رفتن به جام جهانی تا حد 
زیادی هموار می کند. البته نباید از یاد ببریم که 2 تیم از کیفیت 
بالا و صاحب سبک در فوتبال آسیا هستند. به هرحال تیم ملی 
کره جنوبی همیشه یک رقیب جدی و دیرینه برای ما بوده 
است. امیدوارم در این بازی برخلاف دیدار با امارات که اصلا 
خوب نبودیم و هماهنگی لازم بین بازیکنان وجود نداشت، 
یک فوتبال بابرنامه از بازیکنان در روز سه شنبه شاهد باشیم. 
همچنین بازیکنان ما در خط دفاعی اشتباهات زیادی می کنند 
و همین موضوع می تواند به ما ضربه بزند، زیرا بازیکنان 
کره جنوبی سرعتی هستند و آنها می توانند خیلی راحت روی 
دروازه ما خطرساز شوند. کره جنوبی تیم همیشگی نیست و 
صلابت گذشته را ندارد. اگرچه بازی با تیم ملی کره جنوبی یک 
دیدار فینال گونه است و به طور حتم این تیم با شرایط بهتری 
برابر ایران بازی می کند تا با امتیاز و دست پر به کره جنوبی 
برگردد. تاکنیک خاصی از تیم ملی فوتبال در بازی ها نمی بینیم 
و بیشتر بازیکنان با ویژگی های فردی به گل می رسند. هرچند 
که باید تنوع تاکتیکی بیشتری در بازی بازیکنان تیم ملی 
شاهد باشیم زیرا نفرات خوبی در اختیار کادرفنی است. بعداز 
مدت ها در خانه خود بازی می کنیم و بازیکنان باید با تمرکز 
بیشتری برابر تیم ملی کره جنوبی ظاهر شوند و آنها در خواب 
پیروزی های گذشته نباشند که بخواهند رکورد برد های متوالی 
اسکوچیچ را افزایش بدهند. بازیکنان خوبی در خط حمله داریم 
و باید به خوبی از آنها استفاده شود. در همه جای دنیا از کمک 
داور ویدئویی استفاده می شود و در بازی با تیم ملی امارات هم 
همین سیستم ویدئویی، تیم ما را از خطر حتمی نجات داد. این 
سیستم به رشد فوتبال ما کمک می کند و باید ما هم بازیکنان 
را عادت بدهیم که به اشتباهات حداقلی در داوری برسانیم. 
همچنین ما هم باید از VAR استفاده کنیم تا اشتباهات داوری 

کمتر شود و حق تیم ها پایمال نشود.

کره جنوبی تیم همیشگی نیست  تیم ملی کشورمان در دیداری حساس در 
مقدماتی جام جهانی به مصاف کره حنوبی 
خواهد رفت. بهزاد داداش زاده کارشناس 

فوتبال در این خصوص صحبت کرد.
در مورد دیدار ایران با کره جنوبی جه 

نظری دارید؟
دیدار سختی را در پیش داریم. کره جنوبی 
همیشه حریف سرسختی برای تیم ملی فوتبال 
کشورمان مشکل ساز بوده و همیشه این 2 
تیم، همیشه بازی های باکیفیتی را به نمایش 
گذاشتند. کره جنوبی و ایران جزو تیم های 
قدرتمند در آسیا هستند. هر تیمی بتواند برنده 
شود، 80 درصد از راه صعود به جام جهانی را 
طی کرده است. ما در صدرجدول گروه قرار 
داریم و میزبان هم هستیم، همه اینها می تواند 

فاکتور خوبی باشد.
تماشاگران غایب هستند! 

ای کاش تماشاگران هم در ورزشگاه حضور 
داشتند تا بتوانیم بعداز حدود 2 سال، از حضور 
آنها بهره ببریم. کره جنوبی تیمی سرعت و 
فوق العاده است. تیم ملی فوتبال کشورمان از 
هماهنگی خوبی برخوردار است و بایکنانی با 
کیفیتی در اختیار داریم. بزرگترین مشکلمان 

در خط دفاع است و باید آن را تقویت کنیم.
به نظر شما ستاره این دیدار  کدام 

بازیکن خواهد بود؟
نمی توان گفت که چه بازیکنی ستاره است. 
در تیم ملی فوتبالمان 11 ستاره داریم و همه از 
کیفیت مطلوبی برخوردار هستند. ما فقط یک 
تیم در نیمکت داریم که این مزیتی بسیار خوبی 
برایمان است. این تیم یکی از بهترین تیم ملی  
چند سال اخیر است. بازیکنان تیم ملی چند 
سال کنار هم بازی کردند و یکدیگر را به خوبی 
می شناسند. در تیم ملی همه یکدل هستند 
که به موفقیت برسیم. امیدوارم بردهایمان 
تداوم داشته باشد. باید دید که در هر 2 تیم، 
کدام بازیکن می تواند ستاره باشد و گره بازی 

را در بیاورد.
 آیا کره جنوبی می تواند مقابل تیم ملی 

کشورمان به برتری برسد؟
هیچ چیزی در فوتبال غیرقابل پیش بینی 
نیست. شاید کره توانست شگفتی کند و در 
کشورمان ما را شکست دهد. نباید کره جنوبی 
را دستکم بگیریم. همه بازی ها برایمان، حکم 
فینال را دارد. باید با قدرت بازی را شروع کنیم 

و گل اول را بزنیم.  

گفــتوگــو
بهزاد داداش زاده: 

 نباید کره جنوبی 
 را دست کم 

بگیریم

تسنیم: مدیرعامل باشگاه تراکتور گفت: در بحث پرداخت 
مطالبات مشکلی نیست و پول به حساب افراد ریخته شده 
تاییدیه هستیم. جمشید نظمی  و فقط منتظر دریافت 
اظهارداشت: کارهای اداری در حال انجام است. مطالبات 
پرداخت شده و فیفا در حال استعلام است تا تاییدیه نهایی را 
بدهد. شنبه و یکشنبه اروپا تعطیل بوده و فکر می کنم به همین 
دلیل کمی این پروسه طول کشیده است. »شنیده می شود 
تاییدیه پرداخت کنستانت و پاتریک صادر شده و فقط بحث 
استوکس باقی مانده است«. وی در واکنش به طرح این سوال 
گفت: اسناد پرداختی ما موجود است. در بحث پرداخت مشکلی 
نیست و پول به حساب افراد ریخته شده و فقط تایید مانده 
است. تایید کنستانت و پاتریک آمده و منتظر تایید استوکس 
هستیم. مدیرعامل باشگاه تراکتور در واکنش به این موضوع که 
این باشگاه وعده داده بود پنجره نقل و انتقالاتی سه روز پس از 
پرداخت مطالبات باز شود اما این اتفاق رخ نداده و باعث واکنش 
هواداران تبریزی در فضای مجازی شده است، عنوان کرد: از 
لحاظ قانونی این حرف را زده بودیم. حالا اینکه چرا طرف مقابل 
ظرف سه روز تاییدیه را ارسال نکرده به باشگاه مربوط نمی شود، 
فیفا در این شرایط خودش اقدام و پنجره نقل وانتقالاتی تراکتور 
را باز می کند. مهم این بود باشگاه به تعهدات خودش عمل کند 
که این اتفاق افتاده است. حالا سه روز طول بکشد یا پنج روز 

دست ما نیست.
فارس: مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه استقلال در 
حکمی »حامد افضلی« را به عنوان »معاون بین الملل« باشگاه 
استقلال منصوب کرد. افضلی دارای مدرک کارشناسی 
مترجمی زبان انگلیسی و مدرک کارشناسی ارشد در رشته 
مدیریت ورزشی است. او سابقه فعالیت در بخش بین الملل 
باشگاه استقلال در مقاطع مختلف را در کارنامه خود دارد. 
پیش از این کاظم قیم، در این سمت فعالیت می کرد. همچنین 
با حکم مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه استقلال؛ »فرزاد 
نادری« به عنوان »مدیر کمیته حرفه ای سازی« باشگاه 
استقلال منصوب شد. نادری سابقه فعالیت در حوزه بین الملل 

و حرفه ای سازی فوتبال ایران را در کارنامه خود دارد.

 هافبک پاری سن ژرمن می گوید قهرمانی با تیم ملی 
فوتبال ایتالیا در یوور 2020 بهترین حسی بوده که تاکنون 
در فوتبال تجربه کرده است. مارکو وراتی که در قهرمانی تیم 
ملی فوتبال ایتالیا در مسابقات یورو 2020 نقش پررنگی در 
تیم تحت هدایت روبرتو مانچینی برای ثبت این موفقیت 
بزرگ داشت، افزود: این بهترین لحظه دوران حرفه ام بوده 
است. این هافبک ایتالیایی که تاکنون 27 جام مختلف را 
با پاری سن ژرمن به دست آورده، قهرمانی در یورو 2020 را 
مهمترین دستاورد دوران حرفه ای اش می داند. وراتی 28 
ساله ادامه داد: فوق العاده ترین حسی که تاکنون در فوتبال 
تجربه کرده ام، قهرمانی با تیم ملی ایتالیا بود. قهرمانی با 
آتزوری خیلی متفاوت است. بازی کنار دوستان تان، جلوی 

چشمان خانواده تان و برای کشورتان فوق العاده 
بازی  ایتالیا  تیم ملی  برای  وقتی  است. 

می کنید، دیگر یوونتوس، اینتر، میلان 
و چیزهایی از این دست وجود ندارد. 
کرد:  تصریح  پاری سن ژرمن  هافبک 
از کودکان بگیر تا مادربزرگ های 80 

ساله، همه آنجا )در مسابقات یورو 
2020( کنار ما بودند و بردن 

جام قهرمانی اروپا مقابل 
انگلیس، در خانه آنها و 
بازگشت به رم،  سپس 
برای یافتن تمام آن لذت، 
بسیار هیجان انگیز بود. 
تک تک آن لحظات را 

به خاطر سپرده ام.

فوتبالداخلی

بینالملل

رسولکربکندی
 کارشناس فوتبال   

مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال ایران معتقد است درخشش 
آزمون و طارمی سبب شده تا تیم ملی صدرنشین گروه خود در 
مرحله مقدماتی جام جهانی باشد. خداداد عزیزی، اظهارکرد: 
این بازی، مهم ترین دیدار ما در مقدماتی جام جهانی است و 
اگر بتوانیم 3 امتیاز بازی با کره جنوبی در تهران را به دست 
بیاوریم، 90 درصد راه صعود را طی کرده ایم. کره جنوبی 
سخت ترین حریف ما در این مرحله است و با توجه به شرایط 
آمادگی بازیکنان فکر می کنم، بتوانیم در این دیدار برنده 
باشیم. وی ادامه داد: ما تاکنون از نظر نتیجه گیری خوب 

بودیم اما بازی هایی که من از تیم ملی مقابل سوریه و عراق 
دیدم، تیم ما آن کیفیت لازم را نداشت و روی فرصت طلبی 
و آمادگی مهاجمانش توانست به گل برتری برسد. عراق آن 
عراق همیشگی که برای ما دردسر درست می کرد نیست و بقیه 
تیم های گروه نیز نمی توانند آن چنان دردسری برای ما درست 
کنند. من از دوستان که پرسیدم، مقابل امارات هم خیلی خوب 
بازی نکردیم و نبوغ آزمون و طارمی بوده که توانستیم برنده آن 
دیدار باشیم. عزیزی درباره درخشش طارمی و آزمون و تاثیر 
این دو بازیکن برابر کره جنوبی گفت: خداراشکر تیم ملی داریم 

که به قول معروف جنسش جور است. طارمی و آزمون در اوج 
آمادگی خود هستند و خیلی خوب هم برای تیم باشگاهی 
خود و هم برای تیم ملی بازی کرده اند. در خط دروازه، 3 
دروازه بان آماده داریم و بیرانوند نشان داده کلاسی جهانی دارد. 
کنعانی زادگان و شجاع خلیل زاده در دفاع عالی عمل کردند و 
عزت اللهی روزهای خوبی را پشت سر می گذارد. این پیشکسوت 
فوتبال ایران اضافه کرد: کلاس کار کره جنوبی با بازیکنانی که 
در لیگ برتر بازی می کنند و فوق ستاره های تیم های بزرگی 
چون تاتنهام و... هستند، بسیار بالاتر از تیم هایی چون امارات، 
لبنان و سوریه است و باید با برنامه در زمین حاضر شویم. اگر 
لحظه ای پایمان بلرزد، بازنده از زمین بیرون می آییم و باید 

حواس مان باشد بازیکنی مثل »سون« را در زمین رها نکنیم.

خداداد  عزیزی: جنس تیم ملی جور است! 

    شروع 
روزبه چشمی در تمرینات استقلال حضور یافت.مدافع 
استقلال که بعداز گمانه زنی های متعدد، با حضور در دفتر 
باشگاه استقلال رسما قراردادش را به امضا رساند، در 
محل تمرین آبی پوشان حضور یافت.چشمی با حضور در 

مجموعه صنایع دفاع تمرین خود را شروع کرد.

         دیدار
آخرین تمرین تیم  ملی فوتبال ایران قبل از دیدار با 
کره جنوبی برگزار شد و نکته جالب این تمرین حضور حمید 
سجادی وزیر ورزش وجوانان بود. در این حضور شهاب الدین 
عزیزی خادم رئیس فدراسیون فوتبال و برخی مقامات 

فدراسیون و وزارت ورزش سجادی را همراهی کردند.

          مصدومیت 
رافائل واران، مدافع فرانسوی منچستریونایتد در جریان 
دیدار دو تیم فرانسه و اسپانیا مصدوم شد. در جریان فینال 
تورنمنت لیگ ملت های اروپا، واران، در نیمه اول میدان را 
ترک کرد. این اتفاق بدترین خبر برای اوله گونار سولسشر، 

سرمربی نروژی منچستریونایتد است.

ت
شــ

سنو
عک

دیدار مقابل کره جنوبی در رقابت های مقدماتی جام جهانی 

میزبانی بدون تماشاگر یوزهای ایران
و  ایران  ملی  تیم های  آرمان ملی: 
کره جنوبی از ساعت 17 امروز 20مهر، در 
هفته چهارم مرحله انتخابی جام جهانی 2022 
قطر و در ورزشگاه آزادی، مقابل یکدیگر 

صف آرایی می کنند.
 پیش بازی 

تیم های ملی ایران و کره جنوبی، 2 رقیب 
سنتی قاره آسیا، تاکنون در 31 دیدار برابر 
یکدیگر قرار گرفته اند که سهم ایران 13 و 
سهم کره جنوبی 9 پیروزی بوده است، ضمن 
اینکه 9 دیدار دیگر نیز با نتیجه تساوی به 
پایان رسیده است. مصاف های دو تیم در کل 
پرگل بوده است؛ به طوری که در 31 دیدار 
دو تیم 66 گل به ثمر رسیده است که سهم 
هریک از دو تیم 33 گل بوده است. در این 
بین 24 بازی از 31 جدال دو تیم رسمی بوده 
است که در این بازی ها نیز ایران با 10 پیروزی 
در برابر 6 پیروزی کره جنوبی عملکرد بهتری 
نسبت به این رقیب در دیدارهای رودررو 
دارد. در بازی های مقدماتی جام جهانی نیز 
ایران و کره جنوبی تاکنون 9 بار به مصاف 
یکدیگر رفته اند که 3 بار ایران و تنها یکبار 
کره جنوبی به پیروزی رسیده اند. نکته جالب 
در مصاف های اخیر ایران و کره جنوبی اینکه 
ایران بیش از 10 سال است برابر کره جنوبی 
شکست نخورده است. در واقع از آخرین 
در  که  کره جنوبی  برابر  ایران  شکست 
جام ملت های آسیای 2011 در قطر با نتیجه 
یک بر صفر رقم خورد، 10 سال و هشت ماه و 
20 روز می گذرد تا ایران بیش از یکدهه برابر 
رقیب دیرینه خود شکست نخورده باشد. در 
این 10 سال 6 دیدار بین ایران و کره جنوبی 
برگزار شد که چهار دیدار با پیروزی ایران و 2 

دیدار با نتیجه تساوی به پایان رسیده است.
 صحبت »اسکو«

خبری  نشست  در  اسکوچیچ  دراگان 
پیش از دیدار تیم ملی فوتبال کشورمان و 
کره جنوبی در مرحله انتخابی جام جهانی 
2022 اظهارداشت: بازی خیلی مهمی در 
پیش داریم. بعداز بازی با امارات انگیزه های 
زیادی داریم و حتی این انگیزه ها بیشتر هم 

شده است. برای تیم کره خیلی احترام قائل 
هستم چون آنها با سازماندهی خوبی در 
زمین ظاهر می شوند. وی افزود: خوشبختانه 
تمام بازیکنان آماده بازی هستند و مصدوم 
نداریم و همه چیز را برای دیدار با کره جنوبی 
فراهم کردیم. در این چند روز فضای خوبی 
در تیم حاکم شده و برای مسابقه پیش رو 
آماده خواهیم بود. سرمربی تیم ملی فوتبال 
کشورمان در خصوص اینکه از سبک بازی 
تیم ملی انتقاداتی می  ود و او با وجود نتایج 
فوق العاده چه واکنشی به این انتقادات دارد؛ 
گفت: نمی دانم انتظار هواداران از تیم ملی 
چیست. ما مقابل امارات بازی خوبی در آن 
آب وهوا نشان دادیم و برنده شدیم. من فقط 
می توانم با پیروزی جواب صحبت ها را بدهم. 
دیگر نمی دانم با 10 پیروزی در مسابقات قبلی 
باید چکاری انجام بدهم؟ البته هدف مشترک 
همه ما این است که بازی های بهتری را به 
نمایش بگذاریم و نتایج خوبی را کسب کنیم.

 نظر »بنتو« 
فوتبال  تیم ملی  سرمربی  بنتو؛  پائولو 
کره جنوبی در نشست خبری پیش از دیدار 
سه  اهمیت  درباره  ایران  مقابل  تیمش 
امتیاز بازی با ایران گفت: هر بازی در این 
مرحله سه امتیاز دارد و ما برای اینکه نتیجه 
بگیریم، باید به لحاظ تیمی خوب عمل کنیم. 
بازیکنان باتجربه ای برای این مرحله داریم، 

اما باید به لحاظ سازماندهی خوب باشیم 
و اگر به لحاظ تیمی و سازماندهی خوب 
عمل کنیم، می توانیم خوب نتیجه بگیریم. 
سرمربی تیم ملی فوتبال کره جنوبی در 
پاسخ به این سوال که ایران شرایط بهتری 
در بازی های رودررو داشته و کره در ورزشگاه 
آزادی پیروز نشده است، افزود: مسابقات گروه 
ما هر کدامش امتیاز خاص خودش را دارد. ما 
بازی متفاوتی با یک حریف قدرتمند داریم. 
البته درست است که بازی متفاوتی داریم، اما 
روش ما برای هر بازی این است که بهترین 
عملکرد را با روش خودمان داشته باشیم. 
سعی می کنیم در مقابل ایران نیز با سیستم 
و روش خودمان بهترین نتیجه را بگیریم. 
وی در پاسخ به این سوال که رسانه های 
کره ای به طلسم پیروزنشدن کره جنوبی در 
ورزشگاه آزادی اشاره کرده اند و آیا او می تواند 
این طلسم را بشکند، گفت: این موضوع در 
گذشته بوده است و ما نمی توانیم آن را تغییر 
دهیم. تمام تمرکز ما روی بازی سه شنبه 
است. و برای این بازی باید حریف مان را 
آنالیز می کردیم که این کار انجام شده است 
و بهترین بازی را انجام می دهیم. اینکه در 
گذشته چه اتفاقی افتاده، برای گذشته است 
و به ما ارتباطی ندارد. می دانیم بازی سختی 
داریم، اما این یک تیم متفاوت و یک بازی 
متفاوت است و ایران هم می داند این یک 

بازی متفاوت خواهد بود.
 گزارش کنفدراسیون آسیا

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره 
دیدار تیم های ملی ایران و کره جنوبی نوشت: 
»کره جنوبی تاکنون 7 بار به تهران آمده که دو 
تساوی در سال های 1977 و 2009، بهترین 
نتایج برای این تیم به شمار می روند. کره که 
از لحاظ تاریخی یکی از غول های آسیاست، 
در سه بازی قبلی اش در ورزشگاه مشهور 
آزادی با نتیجه یک بر صفر مغلوب شده 
است. همچنین در شش مسابقه برگزارشده 
میان دو تیم در این 10 سال، کره جنوبی 
در شکست ایران ناتوان بوده است. حالا با 
سلاح های هجومی مانند سون .هیونگ. مین و 
هوانگ .هی. چان، بنتو و دستیارانش امیدوارند 
مهمانی آنها در پایتخت ایران در سال 2021 
به ناکامی چند دهه آنها خاتمه دهد، اما رقیبی 
آماده و پرُستاره در پیش دارند. ایران با دو 
مهاجم ویرانگر خود یعنی سردار آزمون و 
مهدی طارمی و کسب 10 پیروزی از زمان 
حضور اسکوچیچ، حتی اگر ورزشگاه آزادی 
خالی بماند هم ترسی ندارد. کسب سه 
پیروزی از 3 دیدار و بسته نگه داشتن دروازه 
خود در دور پایانی انتخابی جام جهانی، قدرت 
تیم ملی را در جلو و عقب زمین برجسته 
می کند. شکست کره جنوبی، ایران را در 
آستانه صعود زودهنگام به جام جهانی قرار 
می دهد و مسیر این تیم را برای سومین صعود 
متوالی به این مسابقات هموارتر می کند. 
تساوی یا شکست هم شاگردان اسکوچیچ را 

در راهیابی به جام جهانی منحرف نمی کند«.
 بدون تماشاگر

دیدار تیم ملی فوتبال ایران برابر کره جنوبی 
بدون حضور تماشاگر در استادیوم آزادی 
تهران برگزار می شود. به گزارش سایت 
فدراسیون فوتبال، دیدار تیم ملی فوتبال 
کشورمان برابر کره جنوبی از رقابت های 
قطر،   2022 جام جهانی  نهایی  مرحله 
سه شنبه 20 مهرماه، راس ساعت 17 بدون 
حضورتماشاگر در ورزشگاه آزادی برگزار 

می شود.

خـــبر

گلاره ناظمی، داور بین المللی فوتسال: 

کاریزمای »کولینا« باعث شده بود؛ از هم صحبتی با او بترسم 
داور بین المللی فوتسال که توانست در جام جهانی لیتوانی 
عملکرد خوبی داشته باشد و در جمع داوران دیدار فینال حضور 

پیدا کند تا به نوعی نماینده فوتسال ایران در بازی نهایی باشد 
و اولین داور خانم لقب گرفت که در فینال فوتسال آقایان 

حضور دارد.
 در مورد حضورتان در جام جهانی و در فینال 

مسابقات فوتسال بگویید.
من تا قبل از این دوره و حضور در فینال گفته بودم 
که رویای فینال جام جهانی را دارم و فکر می کنم آرمان و 

هدف هر داوری از روزی که کارش را شروع می کند 
قضاوت در جام جهانی است ولی وقتی که شما در 

این مسابقات حضور پیدا می کنی واقعا این را 
از نزدیک لمس می کنی که آنچه در مورد 

جام جهانی می گفتند چه بوده است. 
 حضور در فینال چه حس و 

حالی داشت، استرس داشتید؟
بله؛ استرس داشتم. شما از بیرون 
و از تلویزیون این مسابقه را نگاه 
می کنید و از همانجا هم می شود 
متوجه شد که سطح مسابقات به 
چه صورت است و چقدر سنگین 

است چه برسد به ما که در دل آن 
حضور داشتیم و از نزدیک این حس و حال را 

لمس کردیم. همیشه انجام دادن کارهای بزرگ در هر زمینه 
استرس زیادی دارد چرا که شما می خواهی بهترین 
عملکردت را نشان بدهی. ولی همه تلاشم بر این 
بود که بتوانم بهترین عملکردم را داشته باشم.
 اگر قرار بود تیم ملی راهی فینال 
شود و شما به این خاطر فرصت حضور 
در فینال را پیدا نمی کردید دوست 

داشتید این اتفاق رخ دهد؟
در آن سطح از مسابقات وقتی شما 
دارید، شرایط  آنجا حضور  نزدیک  از 
یک جوری است که خون آدم به 
جوش می آید و دوست دارد پرچم 
کشورش بالا باشد و نمی توانی 
ببینی تیم ملی کشورت مقابل 
تیم دیگری نتیجه نمی گیرد. 
من آرزوی حضور در فینال 
را داشتم و دوست داشتم اگر 
در  تیم ملی  شرایط حضور 
فینال محیاست تیم ما راهی 
فینال شود تا اینکه خودم در 
فینال حضور داشته باشم ولی 
این اتفاق نیفتاد و اینکه خودم 
به فینال رفتم و نماینده ایران در 

فینال بودم.
 شما به واسطه موفقیت های بین المللی در داوری با 
علیرضا فغانی مقایسه می شوید. نظرتان در این خصوص 

چیست؟
این مقایسه از قبل هم وجود داشته است و آقای فغانی افتخار 
داوری ما در فوتبال هستند و من هم در فوتسال همه تلاشم را 
می کنم که بتوانم نماینده خوبی برای ایران باشم و این موضوع 
برایم باعث افتخار است که با آقای فغانی مقایسه می شوم. 
ایشان همیشه از من حمایت کردند و به من تبریک می گفتند 

به خصوص در بازی فینال.
 در مسابقات جام جهانی »کولینا« هم حضور داشت. 
از  با ایشان چطور است؟ همیشه صحبت  برخورد 

کاریزمای بالای ایشان مطرح بوده است.
همان چیزی که از تلویزیون می بینید صد برابرش در دیدار 
از نزدیک احساس می شود ولی این تا زمانی است که با ایشان 
هم صحبت نشده باشید. وقتی شروع به صحبت می کنید 
متوجه می شوید که واقعا اینطور نیست و برخلاف ظاهرشان 
آدم به شدت فروتنی است و خیلی راحت صحبت می کند. این 
کاریزمایی که می گویید قطعا در داوری باعث موفقیت ایشان 
شده است ولی در کنار این موضوع برخلاف چیزی که به نظر 
می رسد آدم بداخلاقی نیستند و من روز اول در کلاس های 
داوری شاید می ترسیدم از ایشان سوال بپرسم ولی بعد در ادامه 

متوجه شدم تصور اشتباهی در موردش داشتم.


